

SAT Exams

SAT 1

- يؤدي الطالب الإمتحان في مادتي Math و English
- يتم احتساب كل مادة من 800 درجة ليكون المجموع في SAT 1 من 1600 درجة
- للإلتحاق بالجامعات الحكومية يجب أن يكون الحد الأدنى لمجموع الطالب في SAT1 هو 1600/1050
- للإلتحاق بالجامعات الخاصة يجب أن يكون الحد الأدنى لمجموع الطالب في SAT1 هو 1600/890

SAT Subject Test (SAT 2)

- يؤدي الطالب الإمتحان في مواد:
Math 2 level 1 or level 2 + Biology or Physics or Chemistry
- يتم احتساب كل مادة من 800 درجة ليكون المجموع في SAT 2 من 1600 درجة
- للإلتحاق بالكليات العملية الحكومية يجب على الطالب النجاح في SAT2 بحد أدنى 1600/1100 وذلك وفقا لكتيب مكتب التنسيق.
- للإلتحاق بالكليات العملية الخاصة يجب عليه النجاح في SAT2 بحد أدنى 1600/980

Good Luck

SAT Exams

SAT 1

- SAT 1 subjects are English Language (800) and Math (800), so the total is (1600)
- Admission to the Egyptian governmental universities requires SAT 1 minimum Score is 1050 / 1600.
- Admission to the private universities requires SAT 1 minimum Score is 890/ 1600.

SAT Subject Test (SAT 2)

- SAT 2 in Math 2 (level 1 or level 2) (800) + Physics or Biology or Chemistry (800), so the total is (1600).
- Admission to the practical governmental colleges requires SAT 2 score minimum of 1100/ 1600 (due to the Tansik booklet)
- Admission to the practical private colleges requires SAT 2 Score minimum of 900/ 1600

Good Luck